
Mødedagsorden  

 Dato: 18. august 2023 

  
Mødeforum: 
 

LUU, lokalt uddannelsesudvalg 

Dato: 
 

Fredag den 8. september 2023  Tid: Kl. 8.30-10.30 

Sted: 
 

Strandpromenaden 4c, Horsens – Lokale B204 (på 1. sal ved kantinen) 

  
 Afbud:  
  

  
Dagsorden:  
 

1. Velkomst og dagsorden v/formanden Ole Kjær 
Velkommen til to nye medlemmer 
Vi har fået et nyt medlem, Nicoline Thomasen fra SMC Danmark. Vi skulle også have 
haft besøg af Per Bomholdt fra Bestseller, men han måtte melde afbud. 
Kirsten Lolk Haarup fra Salling Group/Bilka Horsens var også til stede. 
Vi manglede fortsat en næstformand og både Kirsten og Nicoline tilbød sig til opgaven. 
Det blev Kirsten som etablerer sig som udvalgets næstformand, uden valg. 
 

2. Opdateret forretningsorden og folder for Learnmarks lokale uddannelsesudvalg 
(vedhæftet) v/Carsten Jakobsen 
Kort gennemgang af begge og evt. kommentarer hertil 
Gennemgangen var en god intro til det nye medlem, og en god genopfriskning til alle. Et 
udmærket materiale. 
 

3. AUB ansøgning v/virksomhedskonsulent Trine Løkkegaard 
Learnmark Business søger midler fra AUB puljen. Orientering, kommentarer og 
påtegning 
Trine var desværre sygemeldt, hvorfor der ikke er blevet lavet en ny ansøgning til AUB 
puljen. Learnmark Business har dog fået et andet projekt i hus med god finansiering.  
 

4. Overenskomst industriens område og muligheder her fra v/Maria Barnung 
Her var desværre afbud på dagen, da Maria meldte sig syg. 
 

 
5. Regeringens udmelding om midler til erhvervsskolerne v/Carsten Jakobsen 

Regeringen foreslår at afsætte 300 mio. kr. i 2024 og 700 mio. kr. i 2025 stigende til 800 
mio. kr. i 2026 frem til 2028. Frem mod 2030 vil beløbet nå op på 900 mio. kr. årligt.  
Det skal bemærkes, at en del af midlerne går til at permanentgøre kvalitetspuljen til 
erhvervsuddannelserne, som udgør godt 200 mio. kr. årligt 
I forhold til de 200 mio. kr. som afsættes til kvalitetspuljen i 2024 og frem så er der ikke 
tale om et egentligt løft i forhold til det, der afsat i 2023. 



Det er positive nyheder at erhvervsskolerne får flere penge over den kommende årrække. 
Vi ved dog pt. ingenting om, hvordan pengene udmøntes.  
Ole gjorde opmærksom på, at man kan argumentere for, at en meget stor del af pengene, 
er egen midler som tidligere er blevet reduceret fra erhvervsuddannelserne, og som nu 
føres tilbage. 
 

6. Status lærepladser og nyt v/ Trine Løkkegaard.  
Trine syg, så punktet udgik.  

 
7. Eventuelt og ønske om kommende temapunkt.  

Der er et ønske om at lave et undersøgende arbejde som skal afdække, om Learnmark 
Business kan igangsætte specialet ”økonomi”. 
Og ligeledes se på mulighederne for specialet ”spedition” 
Begge dele har tidligere været undersøgt, men det er efterhånden en del år siden, så det 
er på tide at følge op. 


